

## Referat

|  |                       |                 |
|--|-----------------------|-----------------|
| Dato<br>22-11-2023   |                       |                 |
| Tilstede<br>Dirch, Dan, Rasmus Henrik og Lars  |                       |                 |
| Fraværende:  |                       |                 |
|  |                       |                 |
| <b>Emne</b>  | <b>ansvarlig</b>      | <b>Deadline</b> |
| Vand i værksted: Ved de sidste østlige blæsevejr er der kommet vand ind i værkstedet. Onsdagsholdet skiller en del af terrassen ad og vurderer omfanget  | Dan/onsdagshold       |                 |
| Plads i mastekuret: Trælageret skal rykkes, så vi kan få udvidet mastereol   | Dan/ Lars J. Andresen |                 |
| <b>Pladsudvidelser:</b> Ramslag flyttes til Bro 1 så de sidste pæle kan flyttes, og havneplanen gøres færdig for bro 1   | Dan/Rasmus            |                 |
| <b>Molehovedet.</b> Det yderste brodæk på bro 1 er under renovering. Det nedsunkne dæk var mere omfattende end som så. Der skal indkøbes tømmer  | Dan/Onsdagshold       |                 |
| <b>Bassindybder:</b> Vi har målt dybden i basinnerne og umiddelbart er der ikke behov for yddybning  | Havneudvalg           |                 |
| <b>Skabsnøgler m.m.:</b> Udskiftning af nøgler til skabe m.m. er gennemført  | Dan                   |                 |
| <b>Referat fra havneudvalg:</b> Havneudvalget ønsker referat lagt på hjemmesiden. Bestyrelsen ser gerne at alle udvalg refererer til bestyrelsen og ikke har separate referater på hjemmesiden eller facebook. | Rasmus                |                 |
| <b>Dato for udvidet bestyrelsesmøde:</b> Medlemmer og formænd fra de forskellige udvalg inviteres til udvidet bestyrelsesmøde onsdag den 10. januar.   | Bestyrelsen           |                 |
| <b>Renovering af bådcran:</b> Der skal lægges en plan for nedtagning og renovering af bådcranen  | Henrik Jensen         |                 |
| <b>Lokalplan:</b> Den nye lokalplan er gennemgået. Den er på mange måder utilfredsstillende, især på infrastruktur. Men også på den plads vi har ønsket. Vi vil som klub komme med et høringsvar               | Bestyrelse            | 1. Januar 2024  |
| <b>Skyldnere:</b> Listen over medlemmer der ikke har betalt er gennemgået, og de pågældende vil blive kontaktet pr tlf   | Rasmus/Lars/Dirch     | 30-11-2023      |
| <b>Forsikring:</b> Rasmus forsøger igen igen at få arrangeret et fysisk møde med Codan, så vi kan få et ordenligst overblik  | Rasmus                |                 |
| <b>Næste møde:</b> Næste møde afholdes tirsdag den 19. december  |                       |                 |